
Protokół z dnia 10 października 2024 roku z przebiegu konsultacji 

projektu Rocznego Programu Współpracy z organizacjami 

pozarządowymi  i podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025. 

 

Przedmiotem konsultacji był projekt Rocznego Programu Współpracy 

Gminy Dębe Wielkie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                    

i o wolontariacie na rok 2025. 

Podmiotami uprawnionymi do uczestnictwa w konsultacjach były 

organizacje pozarządowe oraz podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie prowadzące działalność 

statutową na terenie gminy Dębe Wielkie. 

Zgodnie z § 7 Uchwały Nr LIII/287/2010 Rady Gminy Dębe Wielkie                  

z dnia 27 października 2010 r.  zamieszczono projekt Rocznego Programu 

Współpracy na stronie www.debewielkie.pl, stronie Biuletynu Informacji 

Publicznej Gminy Dębe Wielkie, wywieszono na tablicy ogłoszeń w holu 

Urzędu Gminy Dębe Wielkie oraz przesłano projekt drogą elektroniczną do 

organizacji pozarządowych. Uwagi do projektu można było zgłaszać na 

formularzu konsultacji na adres: k.padzik@debewielkie.pl do dnia                     

4 października 2024 roku. W trakcie przeprowadzonych konsultacji nie 

wpłynęła od organizacji pozarządowych żadna propozycja zmian do treści 

przedłożonego konsultacjom projektu Programu. 

Ponadto dnia 10 listopada 2024 roku o godz. 18.00 w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy Dębe Wielkie odbyło się otwarte spotkanie 

Wójta Gminy Dębe Wielkie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie w sprawie konsultacji Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Dębe Wielkie z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025.  

Tegoroczne spotkanie prowadził Wójt Gminy Dębe Wielkie.  

Podczas otwartego spotkania przedstawiciele organizacji 

pozarządowych zgłosili następujące tematy: 

mailto:k.padzik@debewielkie.pl


1. Przedstawiciel Akademii Sztuk Walki Pan Dawid Matwiej zgłosił 

problem z dostępnością hali sportowej, poruszył temat kosztów wynajmu sali 

gimnastycznej w szkole podstawowej, które są większe niż hali, a warunki są 

nieporównywalne. Zgłosił, że organizacja zajęć dla grupy 6 osobowej jest 

mało rentowne. Nadmienił, także że zawodnicy, nie zostają docenieni, nie 

otrzymują stypendiów za medale, nie otrzymują dyplomów czy nagród po 

tak dużych sukcesach jakie osiągnęli chociażby ostatnio. Gala Sportu jest 

także w obecnej chwili bardziej GOSIRU niż gminna.  

Wójt gminy Dębe Wielkie Pan Krzysztof Kalinowski poprosił o konkretną 

informacje w celu wyjaśnienia problemów z wynajęciem hali z dyrektorem 

GOSIR. Jeśli jest potrzeba to proszę o informację, bo do tej pory ASW była 

zainteresowana salą gimnastyczną w szkole podstawowej i nie było tego 

problemu. Uważam, że to co robi GOSIR jest bardzo fajne, powinniśmy 

rozwijać różne dyscypliny sportu. Koszty wynajmu sprawdzę i się 

zastanowimy. Jeśli chodzi o Galę Sportu, to wyboru dokonuje Kapituła na 

podstawie przyjętego regulaminu, jeśli są uwagi to proszę zgłaszać na 

piśmie do dyrektora GOSIR. Zawodnicy ASW są zawsze doceniani razem               

z trenerem.  

2. Przedstawiciel „Sport 4Kids” Pan Rafał Błażejewski poinformował, że 

hala sportowa jest nam udostępniona tylko na dwa roczniki, żeby inni też 

mogli z niej korzystać. Wyjaśnił, że Płomień nie tylko korzysta z hali 

sportowej, jest wiele innych dyscyplin, w tym także sekcje prowadzone przez 

GOSIR. Niestety taki obiekt na terenie gminy jest tylko jeden więc musimy 

się dogadać.  

3. Przedstawiciel G.L.U.K.S „Płomień” Pan Mirosław Kantek, oznajmił, że 

jako klub nie korzystamy z hali ani sali gimnastycznej bo gramy na 

zewnątrz. Chcielibyśmy dokończyć boisko w Celinowie. Dobrze by było żeby 

ćwiczyć na tym na czym będzie się grało później. Zwrócił uwagę, że koszty 

poszły w górę też w dziedzinie piłki nożnej o 25-30%. Klub nie pobiera 

składek, kadra oprócz trenerów działa charytatywnie. Dodał, że cele 

Płomienia zostały osiągnięte, mimo iż trwało to długo, ale się udało. Wiemy 

co chcemy dalej osiągnąć i jak to wygląda finansowo. 

Wójt gminy Dębe Wielkie Pan Krzysztof Kalinowski poinformował, że jest 

podpisana umowa, prace trwają. 



4. Przedstawiciel Stowarzyszenia „Samotni Rodzice” Pani Danuta 

Zduńczyk zapytała kto ustala zestaw programów, koncepcje, decyduje o 

planie programu z organizacjami pozarządowymi. Pani D. Zduńczyk 

oznajmiła, że nie otrzymaliśmy zestawu propozycji planu działania                        

w poszczególnych dziedzinach tylko bardzo ramowy ogólnikowy program, 

który warto było by opisać bardziej szczegółowo. Dobrze by było, żeby 

organizacje wiedziały w jakie zadanie wpisuje się swoim statutem. Pani 

Danuta Zduńczyk dodała, że nie powinniśmy wykluczać ze względów 

finansowych uczestników, czekam na wójta propozycje, coś więcej poza 

kulturą i sportem. 

Wójt gminy Dębe Wielkie Pan Krzysztof Kalinowski oznajmił, że jest to 

propozycja przedstawiona przez Urząd Gminy. Kwota zaproponowana w 

rocznym programie wynika z możliwości finansowej gminy oraz z analizy 

propozycji zgłaszanych przez stowarzyszenia. Dbamy o rozwój każdej 

dziedziny, nie tylko sportu. Nie zdażyło się do tej pory, żeby organizacje nie 

wiedziały na co mogą liczyć. Zawsze można składać oferty z własnej 

inicjatywy. Uważam, że zbyt szczegółowy program może spowodować że 

organizacje nie skorzystają ze wsparcia. Każda organizacja jest zapraszana, 

każdy może się wypowiedzieć, co potrzebuje.  

 

Przedstawiciele organizacji pozarządowych przyjęli projekt Rocznego 

Programu Współpracy na rok 2025. Program zostanie skierowany do 

uchwalenia Radzie Gminy Dębe Wielkie do dnia 30 listopada 2024 roku. 

 

W spotkaniu udział wzięli: 

1. Wójt Gminy Dębe Wielkie – Pan Krzysztof Kalinowski 

2. Przewodniczący Rady Gminy Dębe Wielkie- Pan Mirosław Siwik 

3. Przewodniczący Komisji Edukacji i Spraw Społecznych – Pan Krzysztof 

Rek  

4. Radni Gminy Dębe Wielkie – Pan Radosław Masztalerz, Pan Karol Rogala, 

Pan Piotr Wieczorek, Pan Bogdan Romanowski, Pan Tadeusz Dróżdż, Pani 

Patrycja Król-Zagórska, Pan Mariusz Kacperkiewicz, Pan Marcin Pękacki 

5. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich i Wojskowych – Pani Katarzyna 

Padzik 



6. Przedstawiciel Stowarzyszenia „Samotni Rodzice”, Radna Gminy Dębe 

Wielkie – Pani Danuta Zduńczyk 

7. Przedstawiciel Akademii Sztuk Walki- Pan Dawid Matwiej  

8. Przedstawiciel G.L.U.K.S „Płomień” – Pan Mirosław Kantek 

9. Przedstawiciel G.L.U.K.S „Płomień” – Pan Wieczorek 

10. Przedstawiciel Stowarzyszenia „Sport 4Kids” – Pan Rafał Błażejewski 

 

Lista obecności  reprezentantów organizacji - załącznik nr 1 do 

protokołu. 

 

Z uwagi na brak dalszych pytań spotkanie zakończyło się o godzinie 19.30. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant: 

Katarzyna Padzik  

  

 


